

Introduction of Facilitator 導師簡介

Mr Stephen Wong

**Deputy Executive Director and Head of Public Policy Institute, Our Hong Kong Foundation.
Vice President of Hong Kong Green Finance Association (HKGFA)
Convenor, HKGFA Policy Research and Dissemination Working Group.**

Mr. Stephen Wong received a B.A. Degree in Economics from the University of Chicago, Phi Beta Kappa, and an M.A. Degree in East Asian Studies (Whitney and Betty MacMillan Center for International and Area Studies) from Yale University. Since then, he worked for a number of global financial institutions, including as an Executive Director in UBS (London) and a Managing Director at RBS. Mr. Wong joined Our Hong Kong foundation as Senior Consultant in May 2015, and was appointed Deputy Executive Director and Head of Public Policy in November of the same year. He is now Deputy Executive Director and Head of Public Policy Institute.

Mr. Wong's public service includes various advisory roles appointed by the Hong Kong Government, including Member of the Financial Services Development Council, Member of Task Force on Land Supply, Sub-committee Co-opt Member of the Sustainable Development Council, Member of Investment Committee of the Beat Drugs Fund, Member of Investment Sub-Committee of the Housing Authority, Member of Feasibility Study Working Group of "Special Needs Public Trust", Co-opted Member of Social Innovation & Entrepreneurship Development Fund Task Force of Commission on Poverty, and Non-official Member of the Assessment Panel of the "Innovation and Technology Fund for Application in Elderly and Rehabilitation Care" of the Social Welfare Department.

Mr. Wong is also active in community service. He is Chairman of the Clean Air Network, Vice Chairman of the Admissions, Budgets & Allocations Committee and Investment Sub-Committee Member of the Community Chest, and Executive Committee Member & Chairman of the Advisory Committee of Social Enterprise and Innovation Platform of the Hong Kong Council of Social Service.

Mr. Wong is also a part-time Lecturer at the Chinese University of Hong Kong for the Master of Social Science in Global Political Economy, and an Adjunct Associate Professor at the Hong Kong University SPACE for the Institute for China Business.

黃元山先生

團結香港基金副總幹事兼政策研究院主管

黃元山先生畢業於芝加哥大學經濟學系，Phi Beta Kappa，後考獲美國耶魯大學國際關係所東亞研究碩士學位。畢業後黃先生先後在多家國際金融機構工作，其中包括瑞銀 (UBS) 倫敦總部任執行董事和英國蘇格蘭皇家銀行 (RBS) 董事總經理。黃先生於 2015 年 5 月加入團結香港基金出任高級顧問，同年 11 月被委任為團結香港基金副總幹事兼公共政策部主管。他現任團結香港基金副總幹事兼政策研究院主管。

黃先生出任的香港特區政府公職包括金融發展局成員、土地供應專責小組成員、可持續發展委員會小組增選成員、禁毒基金投資小組委員會委員、房委會投資小組成員、「特殊需要信託」可行性研究工作小組成員、扶貧委員會社會創新及創業發展基金專責小組增補委員和社會福利署「樂齡及康復創科應用基金」評審委員會非官方成員。

其他社會公職包括環保組織 CLEAN AIR NETWORK (健康空氣行動) 董事局主席、公益金入會、預算及分配委員會副主席和投資小組委員會委員，及香港社會服務聯會執行委員會委員和社企及社會創新平台諮詢委員會主席。黃先生亦是中文大學全球政治經濟社會科學碩士課程客席講師和香港大學專業進修學院中國商學院客席副教授。